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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hányan vettek igénybe a miniszterek és államtitkárok 
közül VIP ellátást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára tisztában van vele, hogy a miniszterelnök, miniszterek és államtitkárok juttatásának 
részét képezi egy egészségügyi ellátási csomag is, amelyet a köznyelvben csak „VIP ellátás” néven 
emlegetnek. Ezen ellátások vonatkozásában az MSZP már többször kereste az önök minisztériumát 
és más minisztériumokat is, így azt mostanra már biztosan lehet tudni, hogy mit is tartalmaz ez az 
egészségügyi ellátási csomag, amit a fent említett alanyi kör kaphat. Azonban az, hogy ezen 
lehetőséggel hányan és mekkora mértékben élnek, és ez mennyibe is kerül pontosan az államnak a 
mai napig rejtély.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hányan vettek igénybe olyan ellátásokat, amelyek a fentiek alapján a „VIP ellátás” kategóriába 
tartozik a miniszterelnök, miniszterek és államtitkárok közül? 

2) Milyen szolgáltatásokat vettek ezek alapján igénybe? 

3) Hányszor vették igénybe a különböző kategóriákba tartozó szolgáltatásokat? 

4) Hányan vettek igénybe és mennyi időre a „VIP ellátás” körébe tartozó hotelszolgáltatásokat? 

5) Mennyibe kerültek ezek az ellátások összesen és ellátási kategóriánként? 


